
Svårt hitta familjehem
Ibland är det inte så dumt med nyhetstorka kanske. Nu fanns
det plats i DN för en stor artikel om att det blir allt
svårare att hitta familjehem.
Kanske har Hanne Kjöller rätt i sin ledare om att det som
hindrar många är det långsiktiga ansvaret i kombination med
lågt, icke-pensionsgrundande arvode och bristande stöd från
socialtjänsten?

I de andra nordiska länderna avbryts inte stödet från en dag
till en annan när ett placerat barn går ut gymnasiet. Ett
efterstöd behövs hävdar utredaren Håkan Ceder. Han har också
föreslagit ett nationellt centrum för familjehemsvård och en
nationell kampanj för att trygga behovet av familjehem.

I  SocialPolitik  skriver  vi  återkommande  om  den  sociala
barnavården ur  många olika aspekter. I nummer 4 kommer ni att
kunna läsa Helena Östlunds intervju med  en pojke som är
biologiskt barn i en familj som tar emot barn som inte kan bo
i sina egna familjer.
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